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Protokoll styrelsemöte S10 2022–03-29

Närvaro: Axel Rosenqvist Ordförande
Ludvig Delvret Studierådsordförande
Sofia Tatidis Cafémästare
Ludvig Svedberg Näringslivsansvarig
Sebastian Malmström Sexmästare
Märta Holmquist Källarmästare
Emma Kujala Vice Skattmästare
Angelica Larsson Informationsansvarig
Martin Andersson-Plyming Kårrepresentant
Victor Winkelmann Øverphøs
Rasmus Göransson

§1 OFMÖ Ordförande Axel Rosenqvist förklarade mötet öppnat klockan
12:21. Winkelmanns windows-updatering på 2%.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Mötet beslöt att adjungera följande:

• Rasmus Göransson

§4 Godkännande av
dagordningen

Dagordningen godkändes utan ändringar

§5 Val av justerare Angelica Larsson nominerade Märta Holmquist till medjustera-
re.

Efter öppen votering beslöt mötet att välja Källarmästare Märta
Holmquist till medjusterare.

Följande röstade för att välja Märta till medjusterare:

• Emma Kujala

• Ludvig Delvret

• Ludvig Svedberg

• Angelica Larsson

• Sofia Tatidis

• Axel Rosenqvist

• Victor Winkelmann

• Sebastian Malmström

Följande röstade mot att välja Märta till medjusterare:

• Märta Holmquist
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§6 Föregående
mötesprotokoll

Mötet beslöt att godkänna protokollet:

• Protokoll Styrelsemöte S09 2022-03-29

med tre mindre språkliga ändringar.

§7 Information från
Kåren

Fullmäktige har utlyst fyllnadsval, man kan kandidera och no-
minera. Röstning är öppen mellan 13e april och 3e maj. Kandi-
dera senast 8:e april.

På fredag är det valFM. Det går bra att golvkandidera!

På torsdag kommer Tech for Sweden hålla en workshop i Håll-
bara engagemang. Anmälan finns på Facebook och det kommer
är gratis mat.

Utbildningsutskottet vill påminna om att alla utbildningshelti-
dare väljs in på fredag! Mejla hu@tlth.se för mer info.

§8 Information från
Programledningen

Ingen info.

§9 Information från
Kollegierna

Pengakollegiet har haft möte och bland annat diskuterat legali-
teten i StoraCaféTackPhestens alkohol-logistik. Det diskuterades
även kring leasing av bilar och körersättning. Som respons till
att flera sektioner är intresserade av att skaffa bilar så övervä-
ger kåren att undersöka möjligheten att köpa in fler bilar. Dess-
utom är det även andra sektioner som har kontanter som behö-
ver "cashas"in.

Cafékollegiet har planerat in StoraCaféTackPhesten den 3:e maj.

ÖPK ska sätta schema senast nästa vecka. Kommer snart få besök
av Flying-gruppen. Utedischot har diskuterats.

OK har bokat in Kvalborg (29/4) för alla styrelser på sektionerna
i Nobelparken.

§10 Ekonomisk statuts Status är bra. Pengar finns.

Emma kommer stämma av alla konton och se så att alla utlägg
stämmer. Ekonomiska rapporter kommer skickas ut snart. Em-
ma jobbar även på rapporten till VTM.

§11 Utskottsrapporter • Studierådet:

SRD vill att alla ska fylla i CEQ, SRD är upprörda över att
utbildning kring sexuella trakasserier ligger på en onsdag
lunch.

• Informationsutskottet:

Har 2:a kollegiemötet på onsdag – kommer förmodligen in-
te så mycket nyttig info. Är redo på att vara anti-kår-app
som faAn, om det blir diskussion om saken.
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Nyhetsbrev som vanligt.

Grindar för att tillsätta alla phaddrars poster på dsek.se; det
är jobbigt.

• Nollningsutskottet:

NollU jobbar på schemat till Nollningen. De arbetar med
phadderutbildningar inklusive och alla obligatoriska utbild-
ningar för phaddrar.

• Näringslivsutskottet:

Vi har haft monter med Consid i Foajén idag. Vi hade mail-
skrivarkväll igår och skickade ut lite mail till olika företag.
Imorgon är det företagspub i iDét med Consid, med öp-
pen bar!!! Nästa vecka har vi lunchföreläsning med Valtech,
som bjuder på pizza. Skynda att anmäla er då det inte finns
många platser kvar.

• Cafémästeriet:

Förra veckan sålde vi många våfflor! Denna veckan har vi
nya smaker på nocco och festis. Vi säljer dessutom sandwich-
glass och smakis. StoraCaféTackPhesten är inbokad till 3:e
maj. Vi har haft möte med staben.

• Aktivitetsutskottet:

Recurring löpning på onsdag igen. DömD bussen betalas
i veckan, säljer nu till alla som vill ha, även utanför sek-
tionen. Utedischo-gruppen fortsätter ha flera möten, delvis
med ÖP också. LanParty-ansvariga och d-sportare fortsät-
ter med möten om geekend. Brädspelskvällarna har börjat
nu och är tänkta att ha reacurring på måndagarna.

• Sexmästeriet:

Vi har haft pub, kom inte så jättemånga men var en trevlig
pub. Har potentiellt en sittning och en företagspub denna
vecka. Börjat planera för framtiden mer

• Källarmästeriet:

Fixarkväll i veckan. Skulle lagt ut inlägg 1 av 2 om sektions-
bilen i måndags men inväntar fortfarande värdering från
skroten. Om jag inte får reda på det inom några dagar drar
jag till med något jag och några bilkunniga funktionärer an-
ser rimligt. Diskussion kring soundboksinköp. Vanligt små-
fix i iDét, har snackat med PH om diverse (ex. ny place-
ring av Däcken och trappsteg till altanen) och ska bla. träffa
vaktmästaren idag för att lösa nödutgångsdörren. Försöker
hitta lämpligt datum för nästa Snickerboa.
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§12 Omvärldsbevakning Fredsdiskusioner i Ukraina.

På fredag lyfts alla universitetets corona-restriktioner.

Ev kommer ny corona-variant.

§13 Entledigande av
funktionärer

Följande nollningsfunktionärer önskas entledigas:

• William Eriksson

• Elin Andersson

• Lukas Galic

• Kaspian Garpvall

Mötet beslöt att entlediga funktionärer enligt ovan lista.

§14 Meddelanden Fyll i CEQ.

Caféet säljer massa goda nyheter!

Rasmus Göransson fyller år idag! Grattis :))

§15 Övrigt Överphös Victor Winkelmann tog upp ÖPS’s diskussion om Ute-
dischot: ÖPK kom fram till att ej ha tält och att ej köpa in pon-
chos. ÖPK önskar nolla utedischots budget så att D-sek endast
går plus på alkohol. Dvs de önskar reglera biljettpriset så att det
blir en noll-budget. Om en billigare artist hittas kan biljettpriset
sänkas. D-sek önskar dock ha en budget med 10% marginal så att
ev oväntade kostnader kan täckas. Styrelsen anser att vi behöver
den marginalen som finns i budgeten. Annars vill vi ha ett avtal
som säger att alla sektioner delar på ev förluster.

Överphös Victor Winkelmann flaggade för att flera obligatoriska
utbildningar Phadderutbildningar kommer ske i kåraulan vecka
19 under luncher.

Överphös Victor Winkelmann frågade styrelsen om vi vill ha ett
styrelse-event under nollningen. Detta tas upp på diskussions-
mötet på fredag.

Skattmästare Emma Kujala vill påminna om att sektionskorten
är privata och endast ska användas av kortets ägare.

Källarmästare Märta Holmquist tog upp inköp av Soundboks
enligt motionen från HTM2 2021. Motionären nämnde att mo-
tioner ofta skjuts upp när budget ej finns. Vi diskuterade hur
inköpet ska behandlas bokföringsmässigt. Märta kommer lägga
beställningen snart om likviditeten är ok.

Näringslivsansvarig yrkade för att laktospiller ska finnas i sty-
relserummet. Inget beslut fattades i frågan.

§16 Veckans gulliga djur
och militärfakta

Rysk logistik är dimensionerad för 90 km från järnväg. Kiev är
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typ 100 km från Belarusisk järnväg och offensiven sitter fast på
90km-strecket lol.

Bild by Sebbe.

§17 OFMA Ordförande förklarar mötet avslutat klockan 13:03.

Mötessekreterare

Sofia Tatidis
Cafémästare

Mötesordförande

Axel Rosenqvist
Ordförande

Justeras

Märta Holmquist
Källarmästare
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